
Referat samarbeidsforum for Dekomp Troms og Finnmark 
 
Dato: 13. mars 2023 
Sted: Digitalt (Teams) 
 
Til stede 
Geir Ove Olsen - skoleeierrepresentant fra offentlige grunnskoler 
Monika Olsen- skoleeierrepresentant fra offentlige grunnskoler 
Silje Helen Bastiansen - skoleeierrepresentant fra private skoler 
Ole Ragnar Leistad- representant fra Utdanningsforbundet 
Eskil Hoholm Hovland - representant fra Utdanningsforbundet 

Astrid Strandbu - representant fra UiT Norges Arktiske universitet 
Tore Nesheim - representant fra UiT Norges Arktiske universitet 

Inger-Lise Busch Hansen - representant fra KS Nord-Norge 
Karen Inga Eira (for Karen Lovise Andersdatter Stångberg) – representant fra  Sámi 
Allaskuvla/Samisk Høgskole 
Inger Anne Klementsen – representant fra Sámediggi/Sametinget  
 
Forfall 
Margunn Blix – skoleeierrepresentant fra offentlige videregående skoler 
Christopher Tandy- skoleeierrepresentant fra offentlige grunnskoler 
Karen Lovise Andersdatter Stångberg (Karen Inga Eira møtte)– representant fra Sámi Allaskuvla/Samisk 
Høgskole  
 
Statsforvalteren som sekretariat:  
Linda Selnes, Christina Zahl og Jan Salmi 
 
 
 
Møteledere: Inger-Lise Busch Hanssen og Ole Ragnar Leistad 
 
 

Saksnr Sak Ansvar for 
oppfølging 

Frist 

2/23 Endelig innstilling tilskuddsmidler for 2023 - Dekomp 
 
Se referat fra møte 08.03.2023 
 
Ny sammenstilling av mottatte behovsmeldinger viser negativ 
differanse på kr 1.882.796 i forhold til tilskuddsrammen og 
innstillingsarbeidet som ble gjort 2. mars. 
 
I det videre arbeidet med innstillingen, var samarbeidsforumet 
innstilt på å ta utgangspunkt i arbeidet med innstillingen 1. og 
2. mars, nå med særlig blikk på mottatte budsjetter fra eiere. 
 
Forumet drøftet: 

• Prioriteringer sett opp mot frikjøp av egne ansatte hos 
eierne, koordinatorfunksjon og kostnader til bevertning 
og leie av lokaler. 

Sekretariat
et  

Utbetalin
g av 
tilskudds
midler: 
15. april 



• Hvordan imøtekomme behovene om langsiktighet i 
behovsmeldingene fra partnerskapene. 

• Hvordan vurdere behov ut fra lokale behov - hvordan 
vektlegge behovet i hele landsdelen – hvordan bør 
behovsmeldingene gjenspeile dette. 

• Om eventuelt å tildele tilskuddsmidler fra Dekomp til 
Kompetanseløftet. 

• Hva av «kursing» som kan fremme kollektive prosesser 
for profesjonsutvikling som utvikler skolene. 

 
Beslutning 
Samarbeidsforumet besluttet ikke å prioritere kostnader til 
eiere til bevertning/diett og leie av lokaler i denne omgangen. 
Forumet vil prioritere utviklingsprosjekter som det er gitt 
behovsmelding for i inntil tre år i videre innstillinger, dog med 
forbehold om kvaliteten i arbeidet med de enkelte prosjektene 
og justeringer etter prioriteringene av de kommende 
tilskuddsrammene. Forumet besluttet ikke å overføre av årets 
Dekomp-midler til Kompetanseløftet. 
 
Med grunnlag i dette ble samarbeidsforumet enig om en 
endelig innstilling til Statsforvalteren (vedlagt). 
 
 

 
 
Vedlegg: Innstilling tilskuddsmidler Dekomp 2023 


